
Styremøte HBF 11. juni 2012 – kl. 19.30 – 21.20 
 
Møte innkalt av: Yngve Tomter 
 
Type møte: Styremøte 
 
Referent: Eyvind Harder 
Møteleder: Yngve Tomter 
 
Møtedeltakere: 
Yngve Tomter – formann 
Jan Olav Høgvold – husansvarlig 
Bjørn Kristiansen – havnesjef/nestformann 
Reidar Otterstad – kasserer 
Frank Kristiansen - vaktsjef 
Eyvind Harder – sekretær/ass. kasserer 
 
Forfall: Hans Arne Karlsen – havnesjef 
 
Sak 1: 
Forslag til ny vaktinstruks ble lagt fram av vaktsjef. 
Kommentarer til dette må leveres vaktsjef i løpet av inneværende uke. 
  
Sak 2:  
Forslag om at bryggeansvarlige skal ta seg av dugnader på hver enkelt brygge. Havnesjef Bjørn Kristiansen arrangerer et møte med bryggeansvarlige for å få 
gjennomført dette. I brygga båthavn fungerer dette meget bra. 
 
Sak 3: 
Reparasjon av gammel bølgebryter. Hva skal vi gjøre.  Dette er i øyeblikket ingen prioritert oppgave. Hans Arne Karlsens ansvar. 
 
Sak 4: 
Montering av gjestebrygger gjøres når vannstand tillater det. Vannstanden er i skrivende stund langt under det normale for årstida. 
 
Sak 5: 
Hamar kommune skal gruse vegen på moloen og molospissen slik at vi kan få en fin grillplass på enden av moloen, dette med tanke på gjesteplasser på den 
nye bølgedemperen. 
 
Sak 6: 
Grøtodden-brygga må repareres. En del av den må på land for å skifte flyter(e). Det blir tatt kontakt med Berntsen i Uthavnskomiteen, slik at dette blir gjort. 
 
Sak 7: 
Strøm og vann på bølgedemperen. Jan Olav Høgvold og Erik Løken tar tak i dette i slutten av denne uka. 
 
Sak 9: 
Overlevering  av bølgedemperen skal skje 12. juni kl. 18.30 fra Etne Betong, med en klausul om at det siste leddet er i orden. Det leddet som ble heist ut på 
lavvann på Gjøvik Båthavn. 
 
Sak 10: 
Grillplassen mellom Klubbhuset og Fjelking er ferdig utvidet, og styret er fornøyd med at denne plassen allerede er i bruk. 
 
Sak 11: 
Yngve og Jan Olav tar kontakt med Etne Betong ang. Anskaffelse av redningsbøyer og redningsleidere på alle brygger. 
 
Sak 12:  
Det foreligger ikke noe svar fra Hamar Kommune om utvidelse av brygge 4 med 12 meter. 
 
Sak 13: 
Vi har noen medlemmer som fortsatt ikke har gjort opp for båtplassen, disse båtplassen skal selges. Dette er etter vedtektenes paragraf 9. 
 
Sak 14: 
Bjørn Kristiansen refererte brev fra Gjensidige Forsikring hvor vi får tilbake ca. 1,4 millioner kroner på grunn av skaden på bølgebryteren i løpet av vinteren. 
Dette gjør at HBF kommer veldig bra ut av denne saken. 
 
 
 


